
 

 
 

 
Protokoll möte #1  
11 februari 2022 
Kompetensutvecklingskommittén 
 
 
Närvarande:                            Förhinder: 
Emma Andersson     
Åsa Berglund 
Carolina Bornudd Kivitalo, ny medlem i kommittén  
Kristina Hirschfeldt 
Jan Holm, ordförande, protokollförare 
Stina Nilsson-Kristiansson 
Tanja Stepanov 
Fredrik Söder 
Susann Lindqvist  
 
Närvarande punkterna 1-2: 
Angelica Davidsson, Offentliga nätverket 
 
 
Agenda: 
 

1. Introduktion Carolina 
2. Diskussion med Angelica Davidsson, Offentliga nätverket 
3. Årets utbildningar och seminarier 
4. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier  

a. Seminarium GTAG 
b. Förslag från James Paterson 
c. Förslag från Viktorija Berglund, Acavis Consulting 

5. Omvärldsbevakning 
6. Övrigt 

 
 

1. Introduktion Carolina Bornudd Kivitalo 
 
Carolina deltog för första gången i Kompetensutvecklingskommittén och presenterade 
sig med en genomgång av sin bakgrund och erfarenhet från internrevision. Övriga 
medlemmar presenterade sig kort och gav en övergripande bild av arbetet i kommittén. 
Carolina är från och med detta möte ordinarie ledamot i 
Kompetensutvecklingskommittén. 



 

 
 

2. Diskussion med Angelica Davidsson, Offentliga nätverket 
 
Kommittén kommer att bjuda in företrädare för de olika nätverken och kommittéerna för 
diskussion och utbyte av information och möjliggöra förslag till aktiviteter. Detta är en del 
av kommitténs arbete med omvärldsbevakning och identifiering av möjliga områden för 
seminarier och kurser som kan efterfrågas av medlemmarna. Diskussionen med 
Offentliga nätverket är den första som kommer att följas av flera i framtiden. 
 
Angelica har varit med i Offentliga nätverket ca 10 år, i rollen som samordnare ca 4-5 år.  
Nätverket anordnar varje år ett heldagsevenemang med olika programpunkter som tas 
fram av en arbetsgrupp inom nätverket. Utöver denna heldag anordnas 3-4 kortare 
seminarier/webbinarier. Hittills har det inte varit så mycket utbyte eller diskussion 
mellan nätverket och Kompetensutvecklingskommittén, detta är något som vi kan jobba 
med att förbättra. Bra med regelbundna avstämningar så att info och input kan förmedlas 
på ett enkelt sätt.  
 
Nätverket har planerat för ett antal seminarier under 2022, det första är den 28 mars 
avseende implementering av nya vissselblåsar-lagen i myndigheter. Övriga tillfällen är ej 
planerade i detalj ännu. Heldagsevenemanget är tänkt att hållas i september men inga 
detaljer är klara ännu. 
 
Beslutades att kommittén håller Offentliga nätverket informerat om det identifieras något 
område som är lämpligt att nätverket tar över som ett möjligt ämne till ett 
semiarie/webbinar.  
 
Kommittén kommer att bjuda in finansiella nätverket till nästa möte (25 mars) och 
därefter troligen det privata nätverket. 
 

3. Årets utbildningar och seminarier 
 
Genomgång av utbildningar publicerade på hemsidan och de kurser som har hunnit 
genomföras hittills. Trenden med sena anmälningar till kurserna verkar fortsätta.  
  

- Intern styrning och kontroll genomförd med 8 deltagare 
- Quality assessment har 5 anmälda 
- Grundkursen 10 anmälda 
- IT-kurserna, som har publicerats på nätet, har inga anmälda ännu trots att det är 

ett område där intresset är stort generellt sett. 
 

Alla kurser har varit och är digitala/hybrid så hur kurserna genomförs kan inte vara ett 
problem trots den ännu pågående pandemin.  
 



 

4. Diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier 
a) Seminarium GTAG 

 
Har bokats ett möte med Fredrik Berg som är intresserad av att hålla seminariet. Ämnet 
blir nya GTAG ”Audit Business Applications”. Preliminärt kommer det att hållas i slutet 
av maj. 
 

b) Förslag från James Paterson 
Stina har fått ett mail med förslag på olika utbildningar från James Paterson. Pågår 
diskussioner med övriga institut i Skandinavien om att samordna detta istället för att 
alla institut håller samma kurser. Har varit relativt få deltagare på kurserna hittills även 
om de oftast får mycket bra utvärderingar. Genom att samordna aktiviteterna blir det 
fler deltagare per tillfälle, återstår att komma överens med övriga institut hur 
fördelningen av intäkter ska göras praktiskt. Stina återkommer om detta när mer info 
finns tillgänglig.  
 

c) Förslag från Viktorija Berglund, Acavis Consulting 
Stina har fått förslag från Viktorija som erbjuder utbildningar inom personlig utveckling 
och kommunikation. Två olika och unika koncept; LEGO-modellen (personlig utveckling) 
och Zoo-modellen (kommunkation). 
 
Lite osäkert hur stort intresset är från medlemmarna för denna typ av kurser, ett möjligt 
alternativ skulle kunna vara att testa något av koncepten (kommunikation i första 
hand?) för att se om intresse finns att gå vidare i större skala. Noterades att det är olika 
prisbild på de olika kurserna, behöver diskuteras ytterligare med Viktorija innan vi går 
vidare. 
 
Beslutade att vi funderar lite till och avvaktar till hösten eftersom kursprogrammet 
redan är i princip fullt för våren. Vi försöker pejla intresset under tiden i våra respektive 
organisationer om det finns något intresse. 
 

5. Omvärldsbevakning 
 
Genomgång gjordes av senaste uppdaterade version av excel-dokumentet 
”Omvärldsbevakning”, några kommentarer nedan: 

- Hållbarhet; hur ska vi hantera detta område? Ökande fokus och intresse men 
tidigare försök till seminarier har inte lockat speciellt många deltagare. Ingår i 
kommande GRC-konferens så inga ytterligare aktiviteter inom detta område 
innan dess. 

- Future ready; kommer att hållas ett seminarium för ett begränsat antal IR-chefer 
i juni. 

- Kontinuitetsplanering; viss trötthet avseende detta område pga Covid-
situationen. Definitivt ett intressant område men avvakta tills vidare. 

- Agil riskanalys; ingår som en del i Fortsättningskursen men behövs något mer? 
Stina har kontakt och diskussion med Anders Hult om detta. Kan bli en risk 
workshop med honom till hösten. 

 



 

 
 
- Kompetensförsörjning; MSB och Försvaret har en planerad aktivitet, del av 

kontinuitetsplaneringen. Detta område är en av riskerna som lyfts i senaste 
utgåva av Risk in Focus.  

 
 

- Fraud detective; inplanerat och kommer att hållas under våren. 
 

6. Övrigt 
  
Dokumentet ”Assessing Internal Audit Competency” från IA Foundation diskuteras mer i 
detalj på nästa möte 25 mars. Intressanta slutsatser finns som vi behöver fundera vidare 
på. Ex vis att nya områden identifierats som hög risk av IR-funktioner (och i IIA dok 
”Risk in Focus 2022”) men detta avspeglas inte i revisionsplanerna. Detta beror troligen 
på att kunskapen på dessa områden inte finns inom IR ännu. Hur ska detta hanteras, 
finns det nya områden som vi borde fokusera mer på i våra kurser och seminarier? 


